
AB – afd. 20 
 
Referat fra bestyrelsesmøde 02. 06. 2025 kl. 18.30 
 
 
Deltagere:  Jane, Max, Jeanette og Pia 
Fraværende:  Henrik, Frederikke og Lone 
 
Der var ikke en dagsorden for mødet, men vi kom omkring følgende: 
 
Vi snakkede om punkter til dagsorden for afdelingsmødet / budgetmødet i Skovhuset 
20. august kl. 19.00: 
 

Leje af Skovhuset for andre afdelinger i AB, hvor bl.a. vi foreslår en prisforhøjelse på 
50 %. 

 
Nye og klare retningslinjer for vedligehold af haver. Der er planlagt en 
havevandring den 19.06., hvor nogle fra bestyrelsen deltager. 

 
Mulighed for at reservere p-plads.  

 
Vi havde spurgt teknisk afdeling – Dennis - vedr. vedligehold af de nye vinduer. Som udgangspunkt 
er udvendig vedligehold afdelingens ansvar. Det indvendige påhviler lejeren. Mere om dette på 
budgetmødet. 
 
Der er lige udsendt budgetforslag for afd. 20 til orientering. Huslejen vil forblive uændret i 2026. 
Budget skal godkendes på budgetmødet i august. 
 
Næste bestyrelsesmøde 04.08. 2025. 
 
 
   Referent: Max      04.06. 2025 


